
Z A P I S N I K 
sa 18. sjednice Općinskog vijeća općine Rugvica 

održane 06.06.2019. godine sa početkom u 16,00 sati 
u vijećnici općine Rugvica, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 
Nazočni: gđa. Ana Munić, g. Stipo Rašić, g. Emil Majstorović, g. Branko Karamarko, g. 
Tomislav Jambrišak, g. Stipo Rajić, g. Željko Vojković, gđa. Željkica Cesar, g. Marko Petek, g. 
Šimo Bilić, g. Danijel Šošić, gđica. Ivana Gavran, gđa. Amina Šekić. 
Izočni: g. Robert Kostić, g. Marijan Matijević. 
Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 
   g. Nenad Jakšić, zamjenik općinskog načelnika, 

 g. Ivica Radanović, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, 
 gđa. Slavica Kalaica, voditeljica poslova za prostorno planiranje i   
          komunalne djelatnosti, 
gđa. Jasna Pleša, voditeljica računovodstva, 
gđa. Ana Marija Šprihal, novinarka Dugoselske kronike, 
g. Igor Đuran, novinar 01 portala, 
gđa. Terezija Mirković Berković, Urbanistički institut Hrvatske. 

Zapisničar: Mira Grebenar. 
 

Sjednicu otvara gđa. Ana Munić, predsjednica Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, 
utvrđuje da je sjednici od 15 vijećnika nazočno njih 13, dakle postoji kvorum za 
pravovaljano donošenje odluka. Predlaže nadopunu dnevnog reda točkom 13. „Odluka o 
izmjenama i dopunama Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne 
zaštite općine Rugvica” kao i izmjenu redoslijeda točaka na način da peta točka dnevnog reda 
bude 3. točka, te se nakon glasovanja jednoglasno usvaja slijedeći 

 
D N E V N I   R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća održane 28.03.2019. godine, 
2. Pitanja i prijedlozi, 
3. Odluka o donošenju II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Trgovačke zone 

Rugvica, 
4. Zaključak o raspisivanju natječaja za prodaju parcele u Poduzetničkoj ( radnoj ) zoni 

Rugvica – sjever, 
5. Zaključak o imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju parcele u 

Poduzetničkoj ( radnoj ) zoni Rugvica – sjever, 
6. Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2018. godinu, 
7. Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Rugvica za 2018. godinu, 
8. Odluka o sklapanju sporazuma o međusobnim pravima i obvezama glede suradnje na 

projektu razvoja infrastrukture širokopojasnog pristupa, prihvatljivog za financiranje iz 
EU strukturnih fondova za područja Grada Velike Gorice, te Općina Kravarsko, Orle, 
Pisarovina, Pokupsko i Rugvica, 

9. Zaključak o jednokratnoj novčanoj pomoći za novorođeno dijete u 2019. godini, 
10. Odluka o davanju reciklažnog dvorišta na upravljanje Trgovačkom društvu RUKOM d.o.o. 
11. Odluka o uvjetima i načinu spaljivanja poljoprivrednog i drugog gorivog otpada biljnog 

porijekla na otvorenom prostoru, 
12. Plan korištenja teške građevinske mehanizacije za žurnu izradu protupožarnih prosjeka i 

probijanje protupožarnih putova, 
13. Odluka o izmjenama i dopunama  Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za 

sustav civilne zaštite općine Rugvica. 
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Ad. 1. 
Nitko nema primjedbi na zapisnik sa 17. sjednice Općinskog vijeća, pa Općinsko vijeće 
nakon glasovanja jednoglasno donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

Verificira se zapisnik sa 17. sjednice Općinskog vijeća održane 28.03.2019. godine, 
prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 2. 
A) g. Željko Vojković postavlja pitanje vezano uz registar ugovora, naime zadnji 
objavljen na našoj stranici je od 2016. godine, a obveza je objaviti ga svakih 6 mjeseci. 
g. Mato Čičak odgovara da imamo pravnicu na stručnom osposobljavanju koja priprema 
registar, te će sve uskoro biti objavljeno. 
 
B) g. Željko Vojković, vezano uz odluku o osnivanju RUKOM-a prošle godine,  pita da li 
će se provesti javni natječaj za direktora i nadzorni odbor. 
g. Mato Čičak odgovara da to nitko nije rekao, niti smo obavezni. 
 
C) g. Željko Vojković postavlja pitanje u vezi zaposlenika općine Đurkan Veselka koji je 
ponovno dobio otkaz. Ističe da je kod prošlog otkaza šteta za općinu bila 230.000,00 
kuna što će platiti porezni obveznici općine. Sad je opet dobio otkaz, zašto je to tako 
riješeno i da li će općina opet izgubiti sudski spor. Još ga interesira koliko košta privatni 
detektiv. 
g. Mato Čičak odgovara da je ova cifra (230.000,00 kuna) manja nego da je radio i 
nikakve štete nije bilo. Kaže da se u općini mora raditi i moraju se poštivati pravila. 
Bolovanje bi trebalo biti u skladu sa zakonom. Kod bolovanja Đurkan Veselka se 
utvrdilo da to nije bilo u skladu sa zakonom. Navodi da je općina poštivala sve zakonske 
odredbe, a privatni detektiv je koštao desetak tisuća kuna. 
g. Željko Vojković još navodi da je Đurkan Veselko otkaz dobio za vrijeme bolovanja, što 
nije u redu i po Zakonu o radu će općina sigurno izgubiti sudski spor. Također 
napominje da je odjavljen sa 30.04., znači da čim je dobio prvo rješenje već je odjavljen, 
a ima rok od 8 ili 15 dana za uložiti žalbu. 
g. Ivica Radanović kaže da se Đurkan Veselko imao pravo žaliti,  on je to pravo iskoristio, 
žalio se, te je načelnik nakon toga donio drugostupanjsku odluku, nakon toga teče rok 
od mjesec dana za podnošenje tužbe na sudu. Navodi da neće sada odgovarati na pitanja 
vezano uz radni spor iz razloga što se to može dvojako tumačiti i kasnije iskorištavati u 
sudskom procesu. Napominje da se općina konzultirala sa odvjetnicima, detektiv je 
angažiran, a što će biti, odlučiti će sud. Na kraju kaže da u izreci rješenja o otkazu piše 
da žalba ne odgađa izvršenje. 
 
D) g. Marko Petek postavlja pitanje vezano uz županijsku cestu koja je u rekonstrukciji, 
no, to nikako da se završi, predugo traje. 
g. Mato Čičak odgovara da je u zadnjih mjesec i pol krenula rekonstrukcija dva 
kilometra ceste od Rugvice do Novaka Oborovskih što je izlobirano u ŽUC-u, općina je, 
kaže, dobila 5,6 milijuna kuna vrijednosti cesta koje će se rekonstruirati na našem 
području iz redovnog održavanja. No, izvođač je odradio samo jedan dio posla. Kaže da 
rekonstrukcija ide i u Sopi i to četiri kilometra jednog traka od nadvožnjaka u Hruščici 
do benzinske pumpe i stanice u Sopi, kao i na zavoju kod benzinske pumpe koji je 
problematičan što ŽUC nije napravio 7 mjeseci. Cijela ta priča biti će napravljena, te moli 
vijećnike za razumijevanje. Također ističe da su u ŽUC-u rekli da će idući tjedan biti 
gotovo, a što se tiče šahti, najprije trebaju asfaltirati, pa onda podići te šahte. 
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E) g. Marko Petek postavlja pitanje u vezi sekundarne kanalizacije u Rugvici, trebalo je 
to krenuti prije mjesec dana, pita što je sada s tim. 
g. Mato Čičak odgovara da se sa kanalizacijom krenulo prije mjesec i pol dana, u Hruščici 
su napravljene tri ulice, nismo baš zadovoljni brzinom izvođenja radova. Izvođač ima 30 
mjeseci za završetak radova za 65 kilometara izgradnje te mreže i spajanja na glavni 
kanalizacijski vod gdje će oko 85% stanovništva biti spojeno. Jedna ekipa krenula je iz 
Hruščice i sad treba strpljenja jer idu redom. Još navodi da će u ovom mandatu krenuti i 
kanalizacija prema Oborovu, te on na tome intenzivno radi i vjeruje da će ta priča 
započeti iduće godine. 
 
F) gđa. Željkica Cesar postavlja pitanje u vezi županijske ceste kroz Obedišće, odnosno 
radi se o ostatku grabe koja je sad malo prevelika  - na račvanju s cestom prema Gredi. 
Tu se bankina urušila i asfalt je počeo pucati, problem je što auti tu malo brže voze, pa 
se boji da će tu netko poginuti. Pita da li se tu nešto može napraviti, neka ograda. 
g. Mato Čičak odgovara da će idući tjedan pozvati nekog iz ŽUC-a da to vide i da se to 
riješi jer općina nema nadležnost raditi bilo kakve radove na toj cesti. 
 
G) gđa Željkica Cesar postavlja i pitanje u vezi čišćenja neodržavanih parcela unutar 
naselja. 
g. Mato Čičak odgovara da će se vrlo skoro moći početi slati opomene i kazne. Pokušava 
se i s Rukomom, bez obzira što nešto i nije u našoj nadležnosti, da se što više napravi 
kako bi se povećala kvaliteta života stanovnika, no i vijećnici bi trebali znati i to prenijeti 
stanovnicima da su nasipi u nadležnosti Hrvatskih voda i većina kanala na našem 
području nisu u našoj nadležnosti, no, ipak se trudimo napraviti što više gdje je 
najkritičnije. Smatra da je RUKOM pun pogodak, no s obzirom na broj ljudi koje imamo 
nismo u mogućnosti sve napraviti.  
 
H) g. Branko Karamarko kaže da je na problem šahti u Obedišću reagirao davno i dobio 
je informaciju da će to biti riješeno kroz nekoliko dana. 
g. Mato Čičak kaže da su to rekli najvjerojatnije u ŽUC-u. 
 
I)  gđica. Ivana Gavran osvrće se na današnji održani sastanak sa predstavnicima 
Čazmatransa na kojem nije bilo nikog niti iz HSS, niti iz stranke Milan Bandić 365. 
Smatra da je to neodgovorno zbog  toga što je prijevoz trenutno veliki problem na 
području općine. Predlaže da se svi malo više angažiraju oko tog problema. 
g. Mato Čičak nazočne upoznaje da je ponovno održan spomenuti sastanak, Čazmatrans 
opet želi ukinuti neke linije, općina je, prema dogovoru uredila okretište kod Osnovne 
škole, no, oni sad opet traže neke subvencije do 9. mjeseca. Kaže da ćemo osnovati 
Povjerenstvo i početkom 7. mjeseca će se u suradnji sa Čazmatransom naći neko 
rješenje. Još navodi da se uskoro mijenjaju neke zakonske odredbe temeljem kojih bi 
općina imala više utjecaja  na stvari vezane uz prijevoz. Moli sve vijećnike da se uključe  
u ovaj proces radi stanovnika općine Rugvica. 
 
J) g. Emil Majstorović postavlja pitanje u vezi zaprašivanja komaraca, kad to ide i tko će 
kontrolirati. 
g. Mato Čičak odgovara da će se to vršiti danas i sutra (06. i 07.06.), no, to neće biti 
zaprašivanje, već će se ubijati ličinke. Kontrolu može vršiti netko sa Mladenom 
Glavačem, odnosno, da ono što smo platiti, bude i napravljeno. 
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Vezano uz diskusiju gđice Ivane Gavran, a vezano uz nedolazak na sastanak, vijećnik 
Marko Petek kaže da se on ispričao za nedolazak. Smatra da je 8 sati ujutro termin kad 
većina ljudi radi i mišljenja je da ne treba optuživati one koji nisu došli. 
g. Mato Čičak kaže da je problem u tome što predstavnici Čazmatransa nisu mogli doći u 
neko drugo vrijeme. 
g. Željko Vojković moli vijećnicu Ivanu Gavran da se suzdrži od prozivanja HSS-a. Navodi 
da HSS kad traži neke stvari, ne dobije, a s druge strane ih se za neke stvari optužuje. 
 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednica Općinskog vijeća zaključila 
raspravu po ovoj točci dnevnog reda. 

 
Ad. 3. 

gđa. Slavica Kalaica upoznaje nazočne da je na 13. sjednici Općinskog vijeća prošle 
godine u rujnu donesena odluka o izradi II. izmjena i dopuna UPU IKEA Zagreb Istok. 
Prije toga proveden je postupak ocjene o potrebi izrade strateške procjene utjecaja na 
okoliš, postupak nije trebalo provoditi. Javna rasprava provedena je u periodu od 20.03. 
do 03.04.2019. godine i cijeli postupak je proveden sukladno Zakonu o prostornom 
uređenju. Izmjene su pokrenute na zahtjev investitora IKEE, a stručni izrađivač je 
Urbanistički institut Hrvatske, te je ovdje nazočna voditeljica izrade plana gđa. Berković 
sa svojim suradnicama koju poziva da obrazloži izmjene plana. 
gđa. Terezija Mirković Berković pozdravlja nazočne, te ih upoznaje da je naziv IKEA 
Zagreb Istok na zahtjev Općinskog vijeća promijenio naziv u Trgovačka zona Rugvica. 
Kaže da su ove izmjene ciljane i malog opsega i odnose se na uočene potrebe u tijeku 
pripreme plana. Nakon toga na karti pojašnjava nazočnima sve vezano uz ove izmjene. 
Jedna od izmjena je da je omogućeno formiranje manjih parcela  - sad je to 2000 m², a 
do sad je bilo 5000. Sad je dozvoljeno da se unutar zone izgrade vlastite prometne 
površine, ali ih izgrađuje njihov korisnik. Dana je mogućnost, ako to prometnica 
zahtjeva, da se djelomično prošiti njezin koridor. Još se osvrće na bitne izmjene, te na 
kraju izlaganja kaže da je plan usklađen sa planovima višeg reda, odnosno prostornim 
planom općine Rugvica i Prostrnim planom Zagrebačke županije, kao i sa svim važećim 
propisima. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o donošenju II Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Trgovačke zone Rugvica, 
prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 4. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da smo temeljem izmjena prostornog plana došli do parcele 
gdje se može odvijati poslovna djelatnost na 63.000 m². Javio se investitor koji bi kupio 
cijelu parcelu, kao i dio parcela za koje smo u procesu dobivanja. Smatra da smo 
izmjenom prostornog plana napravili dobru stvar. Kaže da je sjednici nazočan gospodin 
Benić, predstavnik investitora zainteresiranog za parcelu, te ga poziva da se ukratko 
obrati nazočnim vijećnicima. 
g. Benić pozdravlja nazočne, kaže da je predstavnik firme STJE MA koja je iskazala 
interes za kupnju cijele parcele. Navodi da su najveći u svojoj branši, te su donijeli 
odluku o izgradnji poslovnog kompleksa na području općine Rugvica. Imaju preko 40 
zaposlenih, veliki neto prihod, skladišni kapacitet u Dugom Selu, Sesvetama i na 
veletržnici. Sredstva za kupnju ove parcele su osigurana, financijska je konstrukcija 
zatvorena. Graditi bi počeli kroz godinu-dvije. 
g. Emil Majstorović pita  što se tu namjerava graditi, kao i pitanje zapošljavanja ljudi s 
područja općine. 
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g. Benić odgovara da bi tu bila upravna zgrada, hale, skladišni prostor, hladnjače. 
Vezano uz zapošljavanje kaže da će tu vjerojatno biti potrebno 20-tak radnika. 
g. Mato Čičak još napominje da će se natječaj objaviti u Večernjem listu, kao i na našoj 
stranici. Također upoznaje nazočne da je dobio informaciju da će još jedna velika tvrtka 
ići u kupnju parcela na našem području. Smatra da će kroz koju godinu općina Rugvica 
biti na vrhu sa svojim prihodima, te će svaka ovako velika investicija doprinjeti razvoju 
općine i kroz zapošljavanje. Kaže da bi bilo dobro kad bi se svi više bavili onim što je 
dobro za općinu Rugvica, a ne kojekavim prepucavanjima  
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o raspisivanju natječaja za prodaju parcele u Poduzetničkoj ( radnoj ) zoni Rugvica – sjever, 
prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 5. 
g. Emil Majstorović, član Odbora za izbor i imenovanja upoznaje nazočne da se odbor sastao 
03.06. te jednoglasno predlaže Općinskom vijeću da se u Povjerenstvo za provedbu 
natječaja za prodaju parcele u radnoj zoni imenuju: Gavran Ivana za predsjednicu, te  Šošić 
Danijel, Petek Marko, Majstorović Emil i Rašić Stipo za članove. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja  jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju parcele u 
Poduzetničkoj (radnoj) zoni Rugvica – sjever. 
U Povjerenstvo za provedbu natječaja za prodaju parcele u Poduzetničkoj (radnoj) zoni 
Rugvica – sjever imenuju se: 
1. Gavran Ivana, predsjednica, 
2. Šošić Danijel, član, 
3. Petek Marko, član, 
4. Majstorović Emil, član, 
5. Rašić Stipo, član. 
 

Ad. 6. 
Vezano uz Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2018. godinu g. Mato 
Čičak kaže da su svi izvještaj dobili u prilogu poziva, te ukoliko imaju kakvih pitanja ili 
primjedbi, neka se jave. 
gđa. Željkica Cesar kaže da vezano uz poljoprivredu nije bilo nikakvog pomaka, da li se na to 
nekako može utjecati. Pita kakva je namjena Odbora za poljoprivredu, što oni rade i o čemu 
odlučuju. Još pita da li je općina isplaćivala sredstva za elementarnu nepogodu. 
g. Mato Čičak odgovara da odbor ima zadatak da daje prijedloge vezane uz poljoprivredu, a 
također navodi da su se prihvaćali svi prijedlozi odbora, sve je uvršteno u proračun, te 
poziva nazočne da već sad počnu pripremati što bi se stavilo u slijedeći proračun. Također 
navodi da se za elementarne nepogode uvijek plaćalo iz nekog drugog izvora, a ne iz 
općinskog proračuna. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 12 glasova “za” i 
1 “suzdržanim” glasom donosi 
 
Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2018. godinu, prema tekstu u 
prilogu zapisnika. 
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Ad. 7. 
gđa. Jasna Pleša upoznaje nazočne da se višak utvrđen u Godišnjem izvještaju o izvršenju 
proračuna mora ovom odlukom rasporediti. Ta su sredstva strogo namjenska i raspoređuju 
se dio na izgradnju komunalne infrastrukture, a dio na poljoprivredu. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Rugvica za 2018. godinu, prema tekstu u prilogu 
zapisnika. 
 

Ad. 8. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne  da se radi o širokopojasnom internetu o kojem se već dugo 
priča, po tom pitanju sve smo napravili preko Velike Gorice i oni su sa svim podacima 
spremni za natječaj. Još navodi, ako tako ne bi išlo, probati ćemo preko stupova javne 
rasvjete. 
g. Željko Vojković smatra da ovo već predugo traje, pita da li je netko ponudio neko rješenje. 
g. Mato Čičak  odgovara da je općina sa Zagrebačkom županijom potpisala ugovor i nismo u 
mogućnosti iz toga izaći, ako bi izašli, morali bi platiti dosta veliki iznos. 
g. Željko Vojković navodi da neki operateri tvrde da su ponudili nekakvo rješenje vezano uz 
ovo. 
g. Mato Čičak odgovara da nitko od privatnih nije ništa ponudio. Još napominje da smo imali 
problema sa T-comom, zatražili smo mjerenja signala, te smo nakon toga raskinuli ugovor s 
njima. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o sklapanju sporazuma o međusobnim pravima i obvezama glede suradnje na projektu 
razvoja infrastrukture širokopojasnog pristupa, prihvatljivog za financiranje iz EU 
strukturnih fondova za područja Grada Velike Gorice, te Općina Kravarsko, Orle, Pisarovina, 
Pokupsko i Rugvica, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 9. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da se u općinu Rugvica ljudi doseljavaju, dosta ih je s malom 
djecom. S obzirom da prema važećoj Odluci o naknadama za novorođenčad neki od njih 
nemaju pravo na naknadu, predlaže se izmjena odluke prema kojoj je potreban manji broj 
godina prebivališta na području općine Rugvica. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
o jednokratnoj novčanoj pomoći za novorođeno dijete u 2019. godini, prema tekstu u 
prilogu zapisnika. 
 

Ad. 10. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da je reciklažno dvorište gotovo, no, još nismo dobili novce 
od fonda, s tim da smo ovih dana dobili odluku da će nam sredstva uskoro biti isplaćena. 
Ovdje se sada radi o odluci da se reciklažno dvorište preda na upravljanje RUKOM-u kako bi 
se oni mogli uknjižiti. Nakon ove odluke reciklažno dvorište će se otvoriti kako bi ljudi mogli 
razvrstavati svoj otpad i predavati ga. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o davanju reciklažnog dvorišta na upravljanje Trgovačkom društvu RUKOM d.o.o., prema 
tekstu u prilogu zapisnika. 
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Ad. 11. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da je sustav civilne zaštite prešao u nadležnost MUP-a, 
te su nam dali šprance odluka koje moramo donijeti. Jedna od njih je odluka o uvjetima i 
načinu spaljivanja poljoprivrednog i drugog gorivog otpada biljnog porijekla na otvorenom 
prostoru. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o uvjetima i načinu spaljivanja poljoprivrednog i drugog gorivog otpada biljnog porijekla na 
otvorenom prostoru, prema tekstu u prilogu zapsinika. 
 

Ad. 12. 
g. Ivica Radanović kaže da je vezano uz sustav civilne zaštite obavezno donijeti i Plan 
korištenja teške građevinske mehanizacije za žurnu izradu protupožarnih prosjeka i 
probijanje protupožarnih putova 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

P L A N 
korištenja teške građevinske mehanizacije za žurnu izradu protupožarnih prosjeka i 
probijanje protupožarnih putova, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 13. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne  da sve odluke idu na suglasnost MUP-u, a u preambuli 
odluke nedostaje jedan broj Narodnih novina i to sad mijenjamo. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o izmjenama i dopunama  Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne 
zaštite općine Rugvica, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da 29. i 30.06. Nogometni klub Rugvica ide u uzvratni posjet 
u Stari Grad na Hvaru, kaže da je razgovarao s gradonačelnikom Starog Grad te je 
dogovoreno  da tamo dođu vijećnici. Smatra da se može dogovoriti suradnja na raznim 
poljima  - suradnja OPG-ova, KUD-ova i drugo. Poziva sve zainteresirane da se drugi tjedan 
jave tko bi išao u Stari Grad. 
 
gđa. Ana Munić upoznaje nazočne da se 15.06. održava sajam OPG-ova, 1. Rugvička 
vajnkušijada, te izložba 2. Likovne kolonije “Boje Posavine”. Poziva sve da dođu na 
navedena događanja. 
 
Predsjednica Općinskog vijeća zaključila je sjednicu u 17,20 sati. 
 
KLASA: 021-05/19-01/6 
URBROJ: 238/26-19-2 

 
 

Zapisničar:        PREDSJEDNICA 
                       OPĆINSKOG VIJEĆA 
 

Mira Grebenar            Ana Munić 
 


